
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2 
Vergaderjaar 1986-1987 

17495 Wijziging van de Warenwet 

Nr. 43 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN WELZIJN, VOLKSGE-

ZONDHEID EN CULTUUR 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Rijswijk, 2 juni 1987 

In het debat over het wetsvoorstel tot wijziging van de Warenwet op 14 
mei j l . , heb ik geen antwoord gegeven op de vraag van mevrouw Rempt, 
of in het kader van de Warenwet eenmalige verpakkingen kunnen worden 
verboden. Het antwoord op deze vraag is niet een enkel ja of nee. Is het 
belang van zo'n beslissing enkel milieubescherming, dan is het antwoord 
nee. Zou het belang bescherming van de volksgezondheid zijn, dan zou het 
antwoord ja kunnen luiden. Ter illustratie van dit laatste wijs ik op het 
volgende. Stel dat voor éénmalig gebruik bedoelde verpakkingen, uitsluitend 
vanwege hun minder goede constructie, gevaar op zouden leveren voor de 
volksgezondheid, dan kan een maatregel worden getroffen waardoor zo'n 
verpakking wordt verboden. Het is in dat geval dus niet vanwege de 
éénmaligheid ervan, maar uitsluitend vanwege het gevaar voor de volksge-
zondheid dat dan zo'n verpakking van de markt moet verdwijnen. 

Ik vertrouw erop hiermede de vraag voldoende te hebben beantwoord. 

De Staatssecretaris van Welzijn, Volksgezondheid en Cultuur, 
D.J.D. Dees 

Tweede Kamer, vergaderjaar 1986-1987, 17 495, nr. 43 


